



ST. STEPHEN'S COLLEGE PARENT-TEACHER ASSOCIATION

聖士提反書院家長教師會

22, Tung Tau Wan Road, Stanley, Hong Kong. 香港赤柱東頭灣道 22 號

Tel No.: 2813 0360 Fax No.: 2813 7311

May 8, 2020

YouTube Video Link for Life Education Talk on Positive Psychology and Family
生命教育講座 - 《父母心·孩子路》認識正向心理學及家庭 YouTube 影片連結

The video of the “Life Education Talk on Positive Psychology and Family” can be viewed at the following link during the indicated date and time.

YouTube Link:

<https://youtu.be/r3B2J8pfhAQ>

Date: May 9, 2020 (Saturday)

Time: 1:00pm to 10:00pm

[Remarks: This recording is exclusively for SSC members. Video Duration: Approx. 40 minutes]

家長教師會「生命教育講座 - 《父母心·孩子路》認識正向心理學及家庭」之影片可於指定日期及時間到以下連結觀看。

YouTube 連結：

<https://youtu.be/r3B2J8pfhAQ>

日期：2020年5月9日（星期六）

時間：下午1時至10時

〔備註：此講座影片專為 SSC 成員而製作。影片長度：約 40 分鐘〕

Should you have any queries, please email pta@ssc.edu.hk or call Mr. Ng Pou Kun at 9328 5082. Thank you for your support.

如有查詢，請電郵 pta@ssc.edu.hk 聯絡家長教師會或 致電 9328 5082 聯絡吳寶權先生。多謝各位家長的支持！



SSC Parent-Teacher Association
聖士提反書院家長教師會

二零二零年五月八日

19/20-423/CKL